



Bank of Canada

---

*Biographical note: Gilles Lepage*

Gilles Lepage was appointed to the Board of Directors of the Bank of Canada in May 2005.

Born in Rimouski, Mr. Lepage has lived in New Brunswick since 1969. He received a bachelor's degree in business administration in 1969 from the Université de Moncton.

Mr. Lepage retired in 2004 after a career of 35 years with the Mouvement des caisses populaires acadiennes at which, from 1994 until the time of his retirement, he had been President and Chief Executive Officer.

Mr. Lepage is active in the co-operative industry as well as in the business community. He is Chairman of Le Conseil Économique du Nouveau-Brunswick, and Vice-Chair of the New Brunswick Investment Management Corporation. In addition, he is a member of the Implementation Committee for the Atlantic Branch of the Regional Co-operative Development Centre and a member of the Board of Medavie Blue Cross. Until recently, he was Vice Chair of the CUMIS Group Ltd.

Mr. Lepage has actively participated in the economic development of New Brunswick. He was appointed to the McKelvey-Levesque Commission, charged with conducting a study on the cost of health care in the province. He was also a panel member on the Maritime Forum of Cabinets set up to examine the integration of the Maritime provinces.

Mr. Lepage serves on the board of directors of numerous community organizations, including Literacy New Brunswick, the Canadian Unity Council, and the Canadian Foundation for Cross Cultural Dialogue. He received an honorary doctorate degree from the Université de Moncton in 2004.

August 2005



Banque du Canada

---

*Notice biographique : Gilles Lepage*

Gilles Lepage a été nommé au Conseil d'administration de la Banque du Canada en mai 2005.

Né à Rimouski, M. Lepage vit au Nouveau-Brunswick depuis 1969. Il a obtenu un baccalauréat en administration des affaires de l'Université de Moncton en 1969.

M. Lepage a pris sa retraite en 2004 au terme d'une carrière de 35 ans au Mouvement des caisses populaires acadiennes. Il y occupait le poste de président et chef de la direction depuis 1994.

M. Lepage joue un rôle actif au sein du secteur de la coopération et du milieu des affaires. Il est président du Conseil Économique du Nouveau-Brunswick et vice-président de la Société de gestion des placements du Nouveau-Brunswick. En outre, il est membre du comité chargé de la mise sur pied de la succursale de l'Atlantique du Centre régional de développement coopératif et membre du conseil d'administration du Service Croix Bleue Medavie. Jusqu'à tout récemment, il était vice-président du Groupe CUMIS Ltée.

M. Lepage a participé activement au développement économique du Nouveau-Brunswick. Il a siégé à la Commission McKelvey-Lévesque, chargée de mener une étude sur le coût des soins de santé dans cette province. Il a aussi été panéliste au forum des cabinets des gouvernements des trois provinces maritimes, dont le mandat était d'examiner l'intégration de celles-ci.

M. Lepage siège au conseil d'administration de nombreux organismes de bienfaisance, dont Alphabétisation Nouveau-Brunswick, le Conseil de l'unité canadienne et la Fondation canadienne pour le dialogue des cultures. Il a reçu un doctorat honorifique de l'Université de Moncton en 2004.